



## Notulen

**Datum:** 10-03-2023  
**Tijd:** 07:30-08:30  
**Locatie:** Online - Teams

**Aanwezig:** Annelies Omon, Secretaris  
Babette Prick  
Hester van den Hummel  
Ilona Mastwijk  
Karin Sterrenburg

**Afwezig:** Mariët Bostelaar  
Hanny Busch  
Johan de Kat  
Kelly van Winkel

---

### 1. Opening

Annelies opent de vergadering i.v.m. de ziekte/afwezigheid van Johan.  
Er wordt een rondje gedaan hoe het met iedereen is.  
Er wordt veel gedeeld en geluisterd naar elkaar.

### 2. Vaststellen notulen/update actielijst

Er zijn geen inhoudelijke wijzigingen voor de notulen van de vorige vergadering.  
Wel wordt er een voorstel gedaan om bij elk punt een kleine toelichting/samenvatting te geven over het besproken punt zodat niet alle bijlage geopend hoeven te worden om de notulen goed te lezen.

Actielijst:

1: Er is contact tussen verschillende ziekenhuizen. Nu wordt er gekeken hoe te implementeren bij een volgende HIX update. Deadline nog niet bereikt dit blijft op de actielijst staan.

2: KA worden voor volgende maandag vergadering uitgenodigd omdat dan het protocol DG in de 1<sup>e</sup> lijn ter sprake komt. Zie verdere toelichting Punt 3 van deze notulen.

3: Mariët is op vakantie tevens is de deadline nog niet bereikt dus blijft dit op de actielijst staan.

4: Annelies heeft contact gezocht met de noordoever, echter nog geen antwoord gehad. Gaat hier verder achter aan.

Er is vanuit de 2<sup>e</sup> lijn de verwachting dat er vanuit de gemeente (stevige start) wel druk gaat komen om de R4U te implementeren.

In het verleden is er iemand vanuit het EMC bij de SEVZ geweest die een presentatie heeft gegeven over de R4U met daarbij ook het belang onderbouwt met wetenschappelijk onderzoek.

Wenselijk om toch nog een keer een presentatie te geven in het SEVZ.



5: Er is contact tussen Karin, Babette en Ageeth. Mogelijk volgende week een datum om met elkaar de werkafspraken af te stemmen wanneer de Heinenoord tunnel dicht is.

### **3. Update protocollen DG/AROM**

*Om de zorg DG+ dieet en AROM in de eerste lijn te laten plaatsvinden moet er een protocol geschreven worden en deze moet worden geïmplementeerd.*

Er is een aangepast protocol, deze wordt nu verstuurd naar het SEVZ. Het enige deel wat nog ontbreekt is het logistieke stuk voor de DG verpleegkundige en dat het transmuraal gelijk is tussen het Ikazia en het MSZ. Als SAAM volgende week akkoord geeft dan kan het de volgende vergadering van het OT besproken worden ter akkoord.

Het maken van het protocol en implementatie van AROM in de eerste lijn staat nog "on-hold"

Volgende OT vergadering wordt dit protocol definitief besproken en daarom worden ook de KA uitgenodigd.

### **4. Ter discussie: lidmaatschap Federatie VSV**

*Eerder is er een visiedocument van de federatie van VSV's toegestuurd met de volgende 3 vragen:*

- 1: Kunnen we ons vinden in het visiestuk?*
- 2: Zien we meerwaarde in lidmaatschap van de federatie?*
- 3: Zo ja, welk voorstel leggen we dan bij het bestuur neer.*

MSZ geeft akkoord voor lidmaatschap van de federatie van VSV's, het Ikazia geeft akkoord voor lidmaatschap van de federatie van VSV's,. Er is nog wel een verdiepende vraag vanuit beide maatschappen; Welke input wordt er van de leden verwacht? Is er de verwachting dat er vanaf het begin een actieve input is op bepaalde onderwerpen of wordt er projectmatig input gevraagd?

De 1<sup>e</sup> lijn heeft nog geen akkoord gegeven, dit wordt besproken in de volgende SEVZ vergadering.

Kraamzorg is vandaag niet vertegenwoordigd.

Dit vergaderpunt wordt meegenomen naar de volgende vergadering. Verwachting is dat de kraamzorg en de 1<sup>e</sup> lijn verloskundigen dan uitsluitel kunnen geven over het lidmaatschap van de federatie. Vraag aan Johan is om te informeren welke actieve bijdrage er bij het lidmaatschap betrokken zijn.

### **5. Update vertegenwoordiging 1<sup>e</sup> lijn**

*I.v.m. het aftreden van Marlène en binnenkort ook Kelly, is aan het SEVZ gevraagd om aanvullende afvaardiging naast Hester te benoemen in het OT.*



Aankomende week is er een SEVZ vergadering waarin er een aanvullende afvaardiging wordt gekozen voor in het OT.

Hester heeft bij het SEVZ aangegeven dat i.v.m. de werkdruk het wenselijk is om 3 afvaardiging vanuit de 1<sup>e</sup> lijn verloskundigen in het OT te hebben.

Volgende OT vergadering wordt verwacht hier meer duidelijkheid over te geven.

## 6. Update werkagenda

*Er is een werkagenda gemaakt voor het OT om zo vorm te geven aan de doelstellingen die gemaakt zijn. Deze werkagenda heeft op tab 2 ook de invulling van de werkgroepen. Deze is nog niet compleet.*

Annelies vraagt toestemming om zelf de mogelijke leden van de werkgroepen te benaderen zodat er gericht informatie aan de werkgroepen verstrekt kan worden en de website ook optimaal kan gaan draaien.

De werkagenda is kort besproken, voor nu zijn er geen acties die afgevinkt kunnen worden.

De werkagenda is een terugkomend onderwerp op de agenda van het OT en zal dus 3 wekelijks besproken worden.

## 7. Rondvraag

**Staking:** a.s. Zaterdag komt er een mail over de staking 16-3, in de kliniek wordt er niet gestaakt op de poli wordt er wel gestaakt.

**Gastvrijheidsaccount:** Esther Klompmaker heeft de aanvraag voor het gastvrijheidsaccount van Annelies geëscaleerd naar Wietske. Wordt vervolgd.

**Zwapp+ licentie:** De Licentie gaat verlopen (eind 2023), als de licentie niet wordt verlengd dan kan je feitelijk niks met de app.

Projectleider heeft in 2021 het inhoudelijke beheer al overgedragen. Hierover is een mail geweest aan o.a. Karin.

Karin stuurt de mail door naar Annelies, Annelies gaat inventariseren hoe het beheer verder kan.

**Agenda volgende keer:** HA wil graag meedenken hoe zij op de hoogte kunnen zijn van een zwangerschap van patiënt. Nu komt het voor dat een HA medicatie voorschrijft bij een patiënt die zelf niet vermeld dat zij zwanger is en waarvan een HA dan ook niet op de hoogte is.

## 8. Sluiting vergadering

Nr.	Datum	Omschrijving	Actiehouder	Deadline
1.	09-01-2023	Contact naar andere ziekenhuizen omtrent R4U in HIX update	Babette en Mariët	03-04-2023
2.	09-01-2023	KA aanwezig bij Maandagvergadering Overwegen of volgende	Annelies	Elke maandag



**Verloskundig  
Samenwerkingsverband**  
Rotterdam-Zuid

		maandagvergadering aanwezigheid van KA gewenst is.		
3.	27-01-2023	Welke werkgroep dit verder gaat de uitkomsten van protocol DG 1 <sup>e</sup> lijn oppakken.	Mariët	15-05-2023
4.	20-02-2023	Navraag doen over het draagvlak van de R4U op de Noordoever	Annelies	10-03-2023
5.	20-02-2023	Contact brengen tussen Ageeth, Karin en Babette. Opvolging besluit werkmodel afsluiting o.a. Heinoord Tunnel	Annelies Karin Babette	10-03-2023
6.	20-02-2023	Actieve bijdrage lidmaatschap Federatie VSV	Johan	10-03-2023